
 
Jaarverslag Bestuur 2024  
 
Samenvatting  
Het jaar 2024 stond, naast het werk van de raads- en commissieleden en de wethouder, in het 
teken van het 25-jarig bestaan van PRO21 als lokale politieke partij.  
 
De fractie heeft in 2024 enthousiast, deskundig en met veel betrokkenheid het progressief 
linkse geluid in de gemeente Nijkerk laten horen. Belangrijke thema’s voor de Nijkerkse 
gemeenteraad in 2024 waren de opvang van asielzoekers en het selectieproces voor de nieuwe 
burgemeester. Wethouder Audrey Rohen zette zich met passie en zichtbaar plezier in voor haar 
portefeuille met financiën, sport, volksgezondheid, zorg en ondersteuning, diversiteit, 
antidiscriminatiebeleid en inclusie, maatschappelijke vastgoed en het project centrum 
Hoevelaken en de Stuw. Op 13 september vierden we het 25-jarig jubileum van PRO21. 
 
Leden en bestuur 
Op 31 december had PRO21 25 leden. Er heeft in 2024 1 lid opgezegd en 1 persoon heeft zich 
aangemeld. Enkele leden zijn op verzoek of na enige tijd onbereikbaarheid, van de ledenlijst 
gehaald. Samen met de leden van Groen Links, PvdA en D66 heeft PRO21 Nijkerk 154 leden 
(verschillende leden zijn lid van meerdere partijen).  
 
Het bestuur bestond in 2024 uit: 

● Simone van der Marck, voorzitter 
● Anneke van Mispelaar, secretaris 
● Wim van Veelen, penningmeester  
● Bert van der Meijs, algemeen lid 
● Martien Leget, algemeen lid 

 
De vertrouwenspersoon (Marloes Haveman) heeft zich voorgesteld tijdens de ALV in februari 
2024. Zij hoefde in 2024 niet in actie te komen.  
Het bestuur was in 2024 bezig met de organisatie van het jubileum (25 jaar PRO21, 
bijeenkomst, boek) en de voorbereiding van de verkiezingen in 2026. Er hebben zich geen 
bijzondere situaties voorgedaan waarop het bestuur in actie moest komen.  
 
Ledenvergaderingen 
Op 24 februari 2024 is de Algemene Ledenvergadering georganiseerd in de Stuw, Hoevelaken. 
De ALV  stond in het teken van benoeming van Martien en Wim als bestuurslid, het jubileum 
van PRO21 en de jaarstukken 2023. 
 
 
 



Fractie 
In 2024 bestond de raadsfractie uit Irene Moes(fractievoorzitter), Fatima Laghmouchi, Mathias 
van Veen, Shemara Ooijevaar en Tom Kortink en de commissieleden Alex Craenen en Enno 
van der Velde. 
De fractie werkt vanuit de kernwaarden van PRO21 “Samen, Open, Dichtbij en 
Toekomstgericht” om de Nijkerkse samenleving nog mooier en beter te maken. Belangrijke 
thema’s voor de Nijkerkse gemeenteraad in 2024 waren het selectieproces voor de nieuwe 
burgemeester en de opvang van asielzoekers.  
 
PRO21 fractievoorzitter Irene Moes was de voorzitter van de vertrouwenscommissie van 
raadsleden die de burgemeersterkandidaat selecteerde en voordroeg. Zij gaf tijdens de 
raadsvergadering waarop de voordracht openbaar werd gemaakt aan dat de voorgestelde 
kandidaat voldoet aan het door de gemeenteraad opgestelde profiel van een nieuwe 
burgemeester, namelijk ‘een enthousiaste, charismatische netwerker met natuurlijk gezag’.  
 
Een ander belangrijk onderwerp in 2024 was de opvang van asielzoekers. Samen met een 
grote meerderheid van de gemeenteraad heeft PRO21 ingestemd met het uitwerken van vier 
kleinschalige opvangplekken voor de opvang van in totaal 278 asielzoekers. De fractie heeft  
een bericht geplaatst op onze website en sociale media waarin een toelichting wordt gegeven 
op de gemaakte keuze: www.pro21.nl/opvangplekken-voor-asielzoekers.  
 
Ook hebben college en raad van Nijkerk gewerkt aan de benodigde ombuigingen van 4 miljoen. 
Die ombuigingen zijn nodig omdat de gemeente Nijkerk (net als alle gemeenten in Nederland) 
vanaf 2026 minder geld krijgt van het rijk. In tegenstelling tot veel andere gemeenten is Nijkerk 
hierdoor goed voorbereid op dit zogenoemde ravijnjaar.  
 
Het directe contact tussen fractie en bestuur in 2024 was goed. Het bestuur sluit ongeveer 
eenmaal per maand aan bij de fractievergadering. 
(Steun)fractie en bestuur hebben regelmatig een nieuwsbrief voor alle leden verzorgd. De 
fractie plaatst regelmatig een nieuwsbericht of column op de website en op de 
social-mediakanalen. 
 
Jubileum 25 jaar PRO21  
25 jaar geleden, in 1999 is PRO21 opgericht. In 2024 vierden we dat met een jubileumavond op 
13 september en een boek. Bert van der Meijs en Enno van der Velde zijn samen in de historie 
van PRO21 gedoken. Ze hebben persoonlijke archieven bekeken en gesproken met allerlei 
mensen. Met bewondering zagen zij hoe soepel 25 jaar geleden PRO21 is opgericht. En zagen 
zij PRO21 gestaag groeien in aantal raadszetels en in invloed. Dat is opgetekend in een 
jubileumboek, met veel verhalen en foto’s. Het jubileumboek kunt u hier bekijken.  
 
Op de Jubileumavond 13 september 2024 stond De kracht van samen centraal, door samen te 
werken kan PRO21 een stevig progressief geluid laten horen. Het was een mooie avond, vol 
met nostalgie, inspiratie en mooie ontmoetingen. Het eerste exemplaar van het jubileumboek is 
uitgereikt aan Lenie van der Laan. Daarna kwamen twee inspirerende sprekers aan het woord. 

https://www.pro21.nl/nieuws/nieuws-uit-de-fractie/opvangplekken-voor-asielzoekers
https://drive.google.com/file/d/1Fg49nc1l0bYqzBOMPf69an43UJgp3cfy/view?usp=sharing


Julia Wouters, politicoloog, coach en publicist ging in op het belang van progressieve 
samenwerking, juist in deze tijden. Nadya Aboyaakoub-Akkouh - uitgeroepen tot beste lokale 
bestuurder 2023, voormalig wethouder Nijkerk en erelid PRO21 - nam ons mee in haar 
persoonlijke reis. Tot slot was er een panelgesprek onder leiding van Audrey Rohen met Irene 
Moes, Nadya Aboyaakoub-Akkouh en Julia Wouters.  
De PowerPoint presentatie die werd getoond tijdens de bijeenkomst kunt u hier bekijken. Foto's 
gemaakt tijdens de avond kunt u hier bekijken. 
 
Financien 
De cijfers over 2024 laten een gezond beeld zien. Voor de details verwijzen wij naar de balans 
per eind 2024 en naar het exploitatieoverzicht over 2024. Tijdens de ledenvergadering zal de 
kascommissie verslag doen van haar bevindingen en aan de ALV het voorstel voorleggen om 
het bestuur, met dankzegging aan de penningmeester, décharge te verlenen voor het gevoerde 
financiële beleid in 2024. 

https://drive.google.com/file/d/1GY0f23d3sXCzOOzm8CUJ9KWoxLRbjbtb/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1-k4SFXDzAMgHZ-exUqogdxrzKD-RgxXq/view?usp=sharing

